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Til Epidemiudvalget 
 
I det jeg gennem et stykke tid nu har arbejdet med at afdække Covid-19 vaccinernes effekt og har send 
Dem to åbne breve angående dette, skal jeg meddele at jeg nu er meget tæt på at kunne bevise/afvise 
disse effekter for Danmark. Jeg mangler alene oplysningerne i vedhæftede aktindsigt, som er sendt til SSI. 
Desværre oplever jeg en helt urimelig lang svartid fra SSI, med konstante udsættelser, trods vigtigheden af 
de begærede oplysninger, og da spørgsmålene som jeg berører også må antages at være af meget stor 
vigtighed for Epidemiudvalget skal jeg venligst anmode om deres hjælp. 
 
Hvis de kan fremskynde fremskaffelsen af oplysningerne i vedhæftede aktindsigt, kan jeg færdiggøre 
beregningerne der viser om det rent faktisk også i Danmark er tilfældet, at der er kvalitets problemer med 
en mindre andel af vacinebatches. Jeg skal derfor anmode dem om hvis muligt at bidrage til fremskaffelsen 
af disse oplysninger.   
 
Måtte jeg høre fra dem. 
 
Max Schmeling 
Nordborggade 43 3th 
8000 Århus C 
max@schmeling.dk 
41400001/86116648 
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